

Title (en)

Receptacle with cases fixed side by side.

Title (de)

Behälter mit aneinander gereihten Abteilen.

Title (fr)

Récipient avec casiers disposés les uns à côté des autres.

Publication

EP 0462934 A1 19911227 (DE)

Application

EP 91810471 A 19910619

Priority

CH 205590 A 19900620

Abstract (en)

The receptacle (1) is composed of a row of boxes (2-6) which are arranged adjacently and are either bonded to one another, stapled together or connected to one another by means of clamps (7) and blocking clamps (9), the latter serving to reinforce the clamps (7) and cover the gaps (10) present therein between prongs (11). The receptacle (1) or the individual boxes (2-6) are made of cardboard, plastic, metal or wood, whereas the clamps (7, 9) are normally made of plastic, but can also consist of metal. The receptacle can be produced easily and quickly from individual parts and is intended, in particular, for sorting and arranging internal documents in different companies. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Behälter (1) ist aus einer Reihe von nebeneinander angeordneten Schachteln (2-6) zusammengesetzt, die entweder miteinander verklebt, zusammengeheftet oder mittels Klammern (7) und Sperrklammern (9) miteinander verbunden sind, welche letztere dazu dienen, die Klammern (7) zu verstärken und darin, zwischen Zinken (11) vorhandene Spalten (10) zuzudecken. Der Behälter (1) bzw. die einzelnen Schachteln (2-6) sind aus Karton, Kunststoff, Metall oder Holz, während die Klammern (7,9) normalerweise aus Kunststoff, jedoch auch aus Metall bestehen können. Der Behälter ist einfach und schnell aus Einzelteilen herstellbar und ist insbesondere zum Sortieren und Ordnen von internen Unterlagen in unterschiedlichen Betrieben vorgesehen. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

B42F 7/00; B42F 17/00

IPC 8 full level

B42F 7/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 7/145 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2044349 A5 19710219 - PAGEAUT DANIEL
- [A] FR 2622148 A1 19890428 - NICOLLET OBLIQUE [FR]
- [A] FR 2403279 A1 19790413 - LICINVEST AG [CH]
- [A] DE 1611035 B1 19700827 - REGIS GMBH

Cited by

NL1018441C2; US6705564B2; WO2006065231A1; WO0216245A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

CH 676583 A5 19910215; EP 0462934 A1 19911227

DOCDB simple family (application)

CH 205590 A 19900620; EP 91810471 A 19910619